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ZAPISNIK 

sa  3.  sjednice Vijeća roditelja OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 13.12.2023. godine u 
zbornici škole s početkom u 16,30 sati.  
 
Prisutni: Ana Prentašić, Marko Prlić, Emina Golub, Tihana Vukonić, Lana Kontak, Nikolina Ilić, 
Sonja Dušić Poljak, Marina Lončar, Maja Vidaković. 
 
Odsutni: Maja Bakrač, Marin Jakupić, Vedrana Podnar, Marija Alvađ, Željka Horvat Mikulčić, 
Maja Gal, Sandra Lovrić, Andreja Tasoti, Karmen Švegović.  
 
DNEVNI RED: 

1. Upoznavanje sa Školskim preventivnim programom,  
2. Upoznavanje roditelja s rezultatima NCVV za našu školu, 
3. Raspravljanje i davanje prijedloga o Kućnom redu škole, 
4. Upoznavanje s natjecanjem učenika,  
5. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole za šk. god. 2023./24., 
6. Realizacija dosadašnjih aktivnosti  škole i plan rada za naredno razdoblje, 
7. Razno. 

         
Poziv za 3. sjednicu Vijeća roditelja poslan je mr. Sanji Prelogović ravnateljici škole.  

Sjednici Vijeća roditelja prisustvuje devet roditelja od 18 roditelja članova Vijeća roditelja.   

Točka 1. 

Sa Školskim preventivnim program roditelje je upoznala pedagoginja  škole mr. sc. Jasna 

Relja.  

Procjenu potreba i planiranje preventivnih aktivnosti ostvario je Tim za Školski preventivni 
program u sastavu: ravnateljice Sanje Prelogović, pedagoginje Jasne Relja, knjižničarke 
Nikoline Sabolić, učiteljice razredne nastave – Biserka Knez, učiteljice informatike Jasenka 
Lovrenčić  te učiteljice predmetne nastave – Ana Marija Gončar, Snježana Mihočka.  
 
Ove školske godine dodatne preventivne aktivnosti, programe i projekte usmjerili smo na 
razvoj osobne kompetentnosti učenika i na razvoj životnih vještina (vještine rješavanja 
problema u odnosima, nenasilnog rješavanja sukoba, akademske vještine, vještine 
komunikacije, vještine nošenja s osjećajima, odlučivanja i postavljanja ciljeva, samopoštovanje 
i samopouzdanje). Jačanjem socijalnih, komunikacijskih, emocionalnih i akademskih vještina 
podržava se zdrav razvoj učenika i doprinosi prevenciji školskog neuspjeha, prevenciji 
ovisnosti, nasilja i drugih rizičnih oblika ponašanja.  
 
Osim za učenike, planirane su i preventivne aktivnosti namijenjene roditeljima i učiteljima. 
Određene preventivne sadržaje ostvarujemo u suradnji s vanjskim suradnicima.  
 
Točka 2. 
 



2 
 

Pedagoginja škole mr. sc. Jasna Relja roditeljima je prikazala rezultate testiranja učenika 
četvrtih i osmih razreda prošle školske godine. Pročitala je usporedno rezultate naše škole  s 
rezultatima testiranja učenika na razini države. Rezultati testiranja baš nisu dobri iako 
rezultati naših učenika nešto su iznad državnog prosjeka. Najbolji rezultati su postignuti na 
testiranju iz Engleskog jezika. U raspravu se uključila ravnateljica koje je rekla da analiziramo 
rezultate testiranja jer cilj nam je znanje a ne ocjena, a ispostavilo se da imamo puno 
odlikaša, znanje minimalno jer pitanja u testovima su bila najosnovnija.  
 
Testiranja NCVVO će se nastaviti i ove godine. U ovom trenutku rezultati testiranja ne utječu 
na ocjene učenika ali najvjerojatnije ovo predstavlja uvod u „malu maturu“.   
 
Točka 3. 
 
Ravnateljica je Vijeće roditelja obavijestila da mijenjamo Kućni red. Promjene se odnose na 
brisanje Područne škole Vinice, radnog vremena škole, upotreba mobilnih i ostalih medijskih 
sredstava u školi.  
 
Vijeće roditelja dalo je pozitivno mišljenje o izmjenama Kućnog reda t će nakon rasprave na 
Vijeću učenika, Učiteljskom vijeću i Vijeću roditelja Školski odbor donijeti novi Kućni red. 
 
 
Točka 4. 
 
I ove školske godine naši učenici i njihovi učitelji sudjelovat će ne natjecanjima iz znanja i 
sporta na svim razinama od školske, međuopćinske i dalje županijske, državne što naravno 
ovisi o postignutim rezultatima. Natjecanje se provode sukladno Pravilima Agencije za odgoj i 
obrazovanje i Hrvatskog školskog sportskog saveza.  
 
Učenici koji se natječu imaju taj dan slobodan da bi se pripremili, ako žele mogu doći u školu. 
Za učenike koji će ići na državno natjecanje imaju po tri dana za pripreme. 
 
Točka 5. 
 
Ravnateljica je upoznala Vijeće roditelja sa stanjem sigurnosti, provođenjem preventivnih 
programa te mjerama poduzetima u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole za 2022./23. 
godinu. Tom prilikom rekla je da sukladno propisima iz zaštite na radu, zaštite od požara 
provodimo ispitivanja svih instalacija i alata rada u školi od ovlaštenih kuća i propisanim 
vremenskim razdobljima. Provodimo preventivne aktivnosti. Imenovan je Tim za školski 
preventivni program a aktivnosti su previđene za učenike, učitelje i roditelje. Npr. ove 
školske godine preventivne aktivnosti smo usmjerili na razvoj osobne kompetentnosti 
učenika.  
 
Poduzimanje svih ovih aktivnosti škola je osigurala sigurno okruženje za rad učenicima i 
zaposlenima.  
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Točka 6. 
 
Ravnateljica je obavijestila Školski odbor da su naše stručne suradnice napisale Protokol u 
slučaju smrti u obitelji učenika. Nažalost i to se događa i onda je teško učenicima i učiteljima, 
nedavno je dvoje učenika škole izgubilo oca, radi toga su stručne suradnice napisale Protokol 
kako bi olakšali takve situacije učenicima i učiteljima. U svakom trenutku učenici, a i roditelji 
mogu doći do naše stručne službe radi pomoći u takvim slučajevima. 
 
U školi imamo Izložbu Ane Frank koju posjećuju učenici svih županijskih škola a naši učenici 
su vodiči kroz izložbu, imat ćemo u sportskoj dvorani božićnu priredbu, sudjelovali smo na 
priredbama u gradu, nastavili smo s projektima u Erasmusu, nastavljamo i suradnju odnosno 
testiranja učenika s Nacionalnim centrom za vanjsko vrednovanje, obzirom da imamo 
francuski jezik kao izborni u školu će nam doći francuski ataše.  
 
Ravnateljica je na Vijeću roditelja pitala roditelja da li su zadovoljni s prehranom u školskoj 
kuhinji, a isto to je pitala i učenike. I roditelji i učenici zadovoljni  su s prehranom u školskoj 
kuhinji. Učenici koji polaze produženi boravak za ručak koji im je drugi obrok u školi dobivaju 
drugu vrstu hrane.  
 
Ove školske godine bit ćemo domaćini županijskog natjecanja iz biologije i to će biti 
nenastavni dan.  
 
Po pitanju energetske obnove škole, nalazimo se na čekanju jer su prioritet imale škole 
stradale u potresu, a i natječaj je izmijenjen tražilo se da ustanove imaju dizalicu topline. Rok 
je bio jako kratak tako da se nije stiglo  odreagirati. Vjerujemo da će nas osnivač i to riješiti i 
da ćemo moći uči u energetsku obnovu.  
 
Dr. medicine rada Tea Samardžić našim učiteljima je održala nekoliko seminara o pružanju 
prave pomoći a i kako pomoći učenicima koji su bolesni, npr. imamo učenika koji ima 
epilepsiju.  
 
Točka 7.  
 
Ravnateljica je obavijestila Školski odbor da su naše stručne suradnice napisale Protokol u 
slučaju smrti u obitelji učenika. Nažalost i to se događa i onda je teško učenicima i učiteljima, 
nedavno je dvoje učenika škole izgubilo oca, radi toga su stručne suradnice napisale Protokol 
kako bi olakšali takve situacije učenicima i učiteljima. U svakom trenutku učenici, a i roditelji 
mogu doći do naše stručne službe radi pomoći u takvim slučajevima. 
 
Budući da stalno radimo na unaprjeđenju školske prehrane, ravnateljica je provela ispitivanje 
među učenicima koji su se izjasnili da su zadovoljni s hranom u školskoj kuhinji. Sada 
ravnateljica pita i roditelje da li su zadovoljni s hranom učenika u školskoj kuhinji. Odgovor 
roditelja je bio da su zadovoljni.  
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U školskoj kuhinji hrane se gotovi si učenici, par učenika ne hrani se radi alergija na hranu. 
Obzirom da učenici koji polaze boravak imaju još jedan obrok dnevno u kuhinji se kuhaju dva 
različita obroka. 
 
Testiranja učenika, NCVVO, bit će tijekom trećeg mjeseca. 
 
Ravnateljica informira Vijeće roditelja da su naši učenici i učitelji, pogotovo članovi i voditelji 
EKO-grupa zajedno sa stručnom službom škole pisali srednjoj i obrtničkoj školi radi pušenja i 
ostavljanja ostalog smeća na prolazu između škola. Ravnatelji srednje i obrtničke škole 
odgovorili su da će poduzeti mjere u njihovim mogućnostima. Npr. ravnatelj srednje škole 
rekao je da će učenici imati aktivnost ćišćenja okoliša oko škole.  
 
Škola je dobila status digitalno napredne škole.  
 
Sjednica je završila u 18,05 sati.  
 
 
 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                            Predsjednica Vijeća roditelja: 
Marina Kozjak                                                                                      Sonja Dušić-Poljak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


